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Beste, vorige maand is er een RaadsInformatieBijeenkomst van de gemeente Utrecht geweest nav 
aanhoudende geuroverlast van de RWZI. 
 
Nog steeds hebben veel mensen last van ernstige geurhinder, ondanks toezeggingen van de HDSR 
dat dit zal stoppen. 
 
De VVD heeft hierover een aantal vragen: 
 
1- 50% van de slibvergisting draait op slib verkregen uit de RWZI  
Overvecht, de rest van het slib moet worden aangevoerd van buiten de  
inrichting. Waarom is dit? Kan de vergisting anders niet rendabel  
draaien? Kan nader worden toegelicht waarom slib van buiten de  
inrichting nodig is? Is de vergistingsinstallatie dan veel te groot en  
niet rendabel aangelegd? 
 
2- Geurpanel. Blijkbaar is er een geurpanel actief in de wijk en zijn er  
informatieavonden geweest. Is bij de AB-leden kenbaar gemaakt dat er  
informatieavonden waren over deze geurhinder? 
 
3- Wat gaat er nu gebeuren om de geuroverlast te beperken, dwz dat de geurcontouren waren 
gehaald 
 
4- Hoe kan het zijn dat de HSDR 140 miljoen investeert in een nieuw RWZI en dat daarmee de 
overlast toeneemt? Kan dit worden toegelicht. 
 
Hartelijke groet, 
Bas Groenendijk 
Fractievoorzitter VVD 
 


